
 

POSUDEK VEDOUCÍHO BAKALÁŘSKÉ PRÁCE 
 
Jméno studentky: Vendula Hněvkovská 

Název práce: Návrh využití kryptoaktiva v profesionálním fotbalovém klubu AC Sparta 
Praha 

Cíl práce: Vytvoření návrhu všech možností, jakými lze v profesionálním klubu AC Sparta 
Praha využít kryptoaktiva. 

 
Celkové hodnocení práce: 
podprůměrná  průměrná  nadprůměrná  (uveďte) 
 
Celková náročnost práce průměrná 

Praktická využitelnost zpracování průměrná 

 
Dílčí kritéria hodnocení práce: 

výborně  - velmi dobře   - dobře         - nevyhovující (uveďte) 

Přístup studenta k závěrečné práci výborně 

Stupeň splnění cíle práce výborně 

Logická stavba práce velmi dobře 

Rozsah a relevance teoretické části výborně 

Relevance literárních zdrojů a způsob jejich citování výborně 

Adekvátnost použitých metod velmi dobře 

Rozsah, hloubka a preciznost výsledků práce velmi dobře 

Formální úprava práce výborně 

Pravopis, gramatika a stylistika velmi dobře 

 
Kontrola originality textu závěrečné práce: 
 
Stav kontroly na plagiáty (SIS) 4 % 

Stav kontroly Turnitin (SIS) 17 % 

Slovní komentář Kontrola originality prostřednictvím programu Turnitin prokázala 17% 
shodu s celkem 85 tituly. S žádným nepřekročila míra shody 1 %.      

Na všechny zdroje je řádně odkazováno.  

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Hodnocení práce: 

Práce se zaměřuje na téma využití kryptoaktiv v profesionálním fotbalovém klubu, konkrétně 
na možnosti jejich aplikace v praxi klubu AC Sparta Praha. Cílem bylo navrhnout konkrétní 
způsoby, jak mohou kryptoaktiva přispět k rozvoji tohoto klubu. Na základě důkladné rešerše 
byl vytvořen seznam hypotetických možností, který posloužil jako podklad pro rozhovor s 
manažerem AC Sparta Praha, odpovědným za tuto problematiku. V rozhovoru byly 
diskutovány různé oblasti, kde by využití kryptoaktiv mohlo mít praktický přínos. Po diskuzi s 
respondentem byl následně vypracován finální návrh možností využití kryptoaktiv v praxi 
klubu AC Sparta Praha. Mezi doporučené postupy patří především ty, které klub může zavést 
bez větších překážek. Do této kategorie spadají například tzv. „smart kontrakty“, které by 
specifikovaly podmínky pro transakce mezi klubem a jeho fanoušky, zejména v oblasti 
prodeje vstupenek. Další možností je navázání sponzorské spolupráce s kryptospolečností, 
která by klubu kromě finanční podpory poskytla přístup k technologii potřebné pro 
implementaci dalších řešení založených na blockchainu. Taková spolupráce by nejen 
podpořila transparentnost při využívání kryptoměn, ale také by klubu pomohla efektivněji 
integrovat tyto inovativní technologie do jeho provozu. 

Takto stručně by se dal popsat cíl práce, využité metody a dosažené výsledky. Tedy to, co má 
obsahovat abstrakt práce. Studentce se toto shrnutí obsahu bakalářské práce podle mého 
názoru příliš nepovedlo.  

Teoretická část bakalářské práce je zpracována velmi dobře. Pokrývá širokou škálu aspektů 
týkajících se kryptoměn a kryptoaktiv. Kapitola pokrývá základní definice, ekonomické 
základy, vlastnosti, dělení, a historii kryptoaktiv. Text obsahuje odkazy na moderní literaturu 
a uvádí i aktuální data a trendy, což je pro téma kryptoaktiv velmi důležité. Autorka se snaží 
jednoznačně definovat rozdíly mezi pojmy, jako jsou kryptoměny a kryptoaktiva, což je pro 
pochopení tématu klíčové.  

Cíl práce v samostatné kapitole je formulován jasně a podrobně. Dílčí úkoly jsou naproti 
tomu jen stručné, nekonkrétní a také poněkud nelogické, když minimálně prvního úkolu bylo 
již dosaženo v předchozí kapitole.  

Metodická část je zpracována pečlivě a detailně. Je strukturovaná s jasným vymezením 
jednotlivých fází výzkumu (přípravná, realizační a vyhodnocovací). Výběr 
polostrukturovaného rozhovoru jako výzkumné metody je vhodný pro dosažení cíle práce, 
tedy porozumění využití kryptoaktiv z pohledu konkrétního fotbalového klubu Studentka 
správně vysvětluje výběr metod a nástroje sběru dat. Polostrukturovaný rozhovor je 
zdůvodněn jako vhodný pro zkoumání komplexního tématu, kdy je potřeba získat hloubkové 
informace od respondenta. Ocenit lze také uvedení operacionalizace a rozboru jednotlivých 
kroků, což přispívá k systematickému přístupu. 

Výsledky jsou dobře organizovány do sekcí podle jednotlivých témat (platby a finance, 
fungování klubu, sponzoring a spolupráce atd.). To umožňuje jasné a přehledné sledování 
hlavních zjištění. Použití tabulek pomáhá vizualizovat složité informace a usnadňuje 
pochopení výsledků. Tabulky jsou také dobře popsané a přispívají k celkovému přehledu. 
Autorka se snaží nejen prezentovat odpovědi respondentů, ale také kriticky hodnotit jejich 
důsledky. Například u možnosti zavedení smart kontraktů se zmiňují překážky, jako jsou 
technologické znalosti hráčských agentů. 

 

 

 



 

 

Studentka věnuje pozornost i potenciálnímu budoucímu využití některých technologií, což 
naznačuje hlubší porozumění problematice a uvažování o dlouhodobých dopadech. 
Argumenty jsou podloženy odpověďmi z rozhovorů a literární rešerší, což posiluje validitu 
výsledků. Pozitivně hodnotím také využití Vennova diagramu pro zobrazení jednotlivých 
možností, které je inovativní a přispívá k lepšímu pochopení komplexních vztahů mezi 
různými možnostmi. 

Diskusní část práce naplňuje svůj účel. Autorka efektivně reflektuje omezení výzkumu, 
kriticky hodnotí své výsledky a propojuje je s teoretickými východisky. Zmínka o budoucích 
výzkumných příležitostech a právních aspektech je aktuální a relevantní. Přesto by bylo 
možné diskusi obohatit o ještě hlubší analýzu některých neočekávaných zjištění a o větší 
důraz na propojení s praktickými implikacemi pro klub. Celkově však tato část přináší cenný a 
ucelený pohled na zkoumanou problematiku. 

Závěr práce efektivně shrnuje hlavní cíle, zjištění a přínosy práce. Ten hodnotím jako 
průměrný. Vyšší praktické využitelnosti by podle mě prospěly jasné a konkrétní návrhy, jak 
postupovat dál na základě dosažených výsledků. Tím by se zajistilo, že práce bude mít 
praktický dopad a přinese přidanou hodnotu nejen akademické sféře, ale i samotnému 
klubu. 

Autorka při psaní používá odborný jazyk, který je vhodný pro téma práce, a většinou se 
vyhýbá neformálním nebo příliš složitým formulacím. Text je většinou přehledný a logicky 
strukturovaný. V některých částech by bylo možné formulace více zpřesnit nebo zjednodušit, 
aby se zabránilo možným nejasnostem. Příležitostně jsou věty příliš složité, což snižuje 
srozumitelnost. V textu se vyskytuje několik gramatických chyb ve skloňování a shodě 
podmětu s přísudkem, např. chybné tvary adjektiv nebo nesprávné časování sloves. 
Interpunkce je většinou správná, ale místy se objevují drobné chyby, zejména v používání 
čárek v souvětích. V některých větách by měly být čárky přidány, zatímco jinde by mohly být 
vynechány.  

 

Navržený klasifikační stupeň: výborně – velmi dobře v závislosti na průběhu obhajoby. 

 

 

 

Prohlašuji, že nejsem v rodinném či jiném soukromém vztahu ke studentce. 
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